

Setiap ruangan bertanda \* wajib diisi. Sila penuhkan dengan HURUF BESAR.

Pemohon WAJIB kemukakan dokumen sokongan untuk e-Invois, kecuali pelanggan kategori INDIVIDU yang TIDAK memilih e-Invois dan kategori KERAJAAN .

e-Invois adalah wajib bagi kategori pelanggan Syarikat dan Kerajaan.  
Sekiranya kategori pelanggan Individu yang TIDAK MENGIISI keperluan e-Invois adalah dianggap TIDAK memerlukan e-Invois.

Dokumen Sokongan:	Kategori Pelanggan:
Salinan MyKad/MyTentera/Passport	Individu
Screenshot Nombor TIN (LHDN)	Individu/Syarikat/Agensi Berkaitan
Salinan Sijil Pendaftaran Syarikat/Persatuan dll	Syarikat/Agensi Berkaitan
Screenshot No. Pendaftaran SST (MySST)	Syarikat/Agensi Berkaitan

**(A) KATEGORI PELANGGAN**

Kategori Pelanggan:\*  Individu  Syarikat  Kerajaan  Lain-Lain: \_\_\_\_\_

Keperluan e-Invois *(Terpakai untuk kategori pelanggan Individu sahaja):\**

Ya  Tidak

**(B) MAKLUMAT PELANGGAN**

Nama Individu / Nama PIC Syarikat / Nama PIC Kerajaan:\*

Pengenalan *(Bagi kategori pelanggan Individu sahaja):\**

MyKad  MyTentera  Passport

Nombor pengenalan *(Bagi kategori pelanggan individu sahaja):\**

Nama Syarikat / Kerajaan

*(Wajib dilengkapkan jika pembayar adalah Syarikat):\**

No. Pendaftaran Baru Syarikat / Kerajaan

*(Wajib dilengkapkan jika pembayar adalah Syarikat):\**

Alamat Surat Menyurat:\*

  
  


Bandar:\*

Poskod:\*

Negeri:\*

**(C) MAKLUMAT UNTUK DIHUBUNGI**

No. Tel Bimbit:\*

No. Tel Pejabat *(jika ada)* :

Emel *(Wajib dilengkapkan jika pembayar adalah Syarikat / Kerajaan):\**

**(D) MAKLUMAT PERCUKAIAN**

No. Pendaftaran SST *(Mandatori jika berdaftar)* :

Sales Tax:	<input type="text"/>
Service Tax:	<input type="text"/>

No. TIN *(Wajib dilengkapkan sekiranya ada)* :

**(E) MAKLUMAT PERKHIDMATAN**

Jenis Perkhidmatan:

Wayar Servis	<input type="text"/>
Tiang TNB	<input type="text"/>
Kabel TNB	<input type="text"/>
Shutdown / Hentitugas	<input type="text"/>
Lain-lain:	<input type="text"/>

Alamat Perkhidmatan:\*

Sama seperti Alamat Surat Menyurat  
 Jika berbeza, nyatakan:

  
  
  

Bandar:	<input type="text"/>
Poskod:	<input type="text"/>
Negeri:	<input type="text"/>

Keterangan Kerja:\*

**(F) PENGESAHAN & AKUAN PELANGGAN**

i. Saya dengan ini mengesahkan bahawa butiran yang diberikan di atas adalah benar dan tepat.

ii. Sekiranya permohonan dibuat mewakili syarikat/ kerajaan persekutuan atau kerajaan negeri/ agensi kerajaan atau mana-mana pihak lain, saya dengan ini mengesahkan bahawa saya mempunyai kuasa dan kebenaran untuk membuat permohonan ini mewakili pihak tersebut.

iii. Saya dengan ini bersetuju dan memberi kebenaran kepada Tenaga Nasional Berhad, wakil dan ejennya ("TNB") untuk mengumpul, mengguna, memproses, merekod, memegang, menyimpan, berkongsi dan/atau menzahirkan data peribadi saya sama ada dalam bentuk manual atau elektronik, selaras dengan peruntukan undang-undang yang terpakai di Malaysia termasuk dan tidak terhad kepada Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 ("APDP 2010") dan Polisi Perlindungan Data Peribadi TNB yang boleh diakses di <https://www.tnb.com.my/pdpa> untuk tujuan pelaksanaan permohonan perkhidmatan dengan TNB.

iv. Saya juga mengesahkan bahawa sekiranya saya memajukan data peribadi yang berkaitan dengan mana-mana individu kepada TNB, saya dengan ini mengesahkan bahawa saya telah mendapat persetujuan dan kebenaran individu tersebut selaras dengan APDP 2010 untuk memberikan data peribadi tersebut kepada TNB dan untuk TNB mengumpul, mengguna, memproses, merekod, memegang, menyimpan, berkongsi dan/atau menzahirkan data peribadi berkenaan untuk tujuan seperti yang dinyatakan di atas. Saya juga bersetuju untuk mengemukakan persetujuan dan kebenaran tersebut apabila menerima permintaan bertulis daripada TNB.

v. Saya BERSETUJU untuk menyelesaikan semua bayaran setelah sebutharga yang diberikan dipersetujui oleh saya. Saya ambil maklum bahawa TNB berhak membuat pelarasan ke atas sebutharga dan menuntut bayaran yang berkaitan sekiranya saya setuju terima perkhidmatan TNB. Saya mengesahkan bahawa permohonan ini adalah dengan kehendak saya sendiri untuk memudahkan keselesaan saya pada masa akan datang.

**Nama:\***

**Tarikh:\***

**Tandatangan / Cop Syarikat / Kerajaan:\***

**Nota: Jika Pembayar adalah Syarikat / Kerajaan, perlu tandatangan & Cop Syarikat / Kerajaan**

**(G) UNTUK KEGUNAAN TNB (UNIT OTC-GSO, FINANCE SERVICES)**

**Tarikh:**

**No. Tiket mySSC:**

**Tindakan Akaun Pelanggan:**

Create	<input type="checkbox"/>	Change	<input type="checkbox"/>
Extend	<input type="checkbox"/>	Maintain	<input type="checkbox"/>

**No. Sebutharga / Service Order**

**No. Akaun Pelanggan**

**Tandatangan:**

**Nama:**